
Referent: Sekretær Kristian Thori-Aamot 2MKA 
 

Referat mellom Plan og Rosenvilde Elevrådstyre 

14.09.20 

 
Møtet åpnes ved Heidi klokken 11:24 ved Heidi. Elevrådsleder ikke til stede. 
 
Heidi orienterer om saken som er; Veien fram til innsamlingsdag med Plan 30.oktober. Det 
anbefales å sette mål for innsamlingen. Spørsmålet er hvor mye? 
 

Total sum: 
-Hva er en normal mengde? Hva fikk vi i fjor?  
-Over 100 000? Jeg er ikke helt sikker, men tror det er litt over 120 000?  
 
-Det er verdt å merke at halve skolen deltok ikke i fjor. Det er rundt 800 elever som går på 
skolen. Da er det realistisk med 150 000kr på ett år. 
 
500 000kr settes som mål får 3 års perioden med Plan. 
 

Skape engasjement: 
Det drøftes hvordan skape engasjement for Plan. Mange deltok ikke i fjor, runnet fordi 
summen var for høy og mange var ikke enige om saken vi støttet. 
 
-Vi kan ha informasjonsmøter, folk fra Plan kan komme på det, med annerledes opplegg på 
grunn av smittevern. Vi kan samle 60 elever i auditoriet på engang.  
 
Finne en dag hvor man rullerer elever inn i gymsalen/auditoriet. Auditoriet er mere 
ettertraktet.  Julie fra plan skal få datoer om dette fra Heidi.  
 
Mange skole arrangerer kickoff. Elevråd kan informere hver sin klasse? Eventuelt 
Elevrådsstyret? 
 
Plan oppfordrer til å trykke opp plakater og flyers. Styret godkjenner dette enstemmig.  
 
Spørsmål blir spurt: Lage selv eller få plakat fra Plan? 
 
-Det orker jeg ikke ass, men garantert ingen fra MK og KDA vil det. 
-Vi kan få KDA til å lage plakater som prosjekt. Vi må bare overbevise lærerne.  
-Da kan vi jo ha noen elev-lagde, noen fra plan? 
 
Det vedtas at noen plakater blir tilsendt fra Plan og at noen blir lagd av elever. 
 
 
 



 

Forvirring mellom Plan og OD: 
 
-Jeg trodde vi var enig om at OD dagen og Plan aksjonen ikke skulle være på samme dag? 
-Vi fikk den fra ledelsen, grunnet kurs i Oslo. 
 
Julie fra plan sier: Jeg tar en telefon til OD, for å si det blir på samme dag.  
 
-Vi må være bestemte på at dette er Plan og ikke OD vi jobber med. Sånn at elevene ikke 
misforstår. 
-Om vi gjør dette prosjektet til ett Rosenvilde prosjekt, som vi i Rosenvilde jobber med går 
det greit. 
-Dessuten blir det ett elevengasjement om KDA lager plakatene. Det bør gå fint. 
 

Pengekrav per elev: 
 
-Hva er kravet for per person egentlig? Vi vet jo hvor mye vi vil ha tilsammen. 
-Med OD i fjor var det 400. Jeg husker jeg fikk sjokk når jeg åpnet lappen. 
Julie fra Plan sier: I år er summen opp til dere.   
-Hva med 200? 
-Min mening er at 200 er for lite, ikke alle leverer uansett. I fjor leverte bare halvparten. Da 
er ikke 200kr per person nok.  
-Vi skal få 500 000 over tre år. Må bare få engasjement fra elever så går det. I fjor var det 
mange som heller ville se film enn jobbe. Da må vi lage helvetsmiljø på skolen.  
 
Hva helvetesmiljø er, skal bestemmes av innsamlingskomitéen på ett senere tidspunkt.  
 
Det oppklares at styret er innsamlingskomite med Herman som leder.  
 
 
Det nevnes at elever reagerte på 400 kr per elev summen i fjor.  
 
Å sette grensen ved 300 blir foreslått.  
-299 høres mindre ut. 300 høres dyrt ut, vi bør sette den til 299. 
-Jeg mener vi bør ha den på 349.  
 
Tre forslag stilles opp mot hverandre. 
 
F1: 300kr per elev 
F2: 299kr per elev 
F3: 349kr per elev 
 
F1 vedtatt.  
 
 
 
 



 

Organisatoriske saker 
 
Nye vedtekter har kommet. Sekretær skal legge ut sakslister og referat på skolens 
hjemmeside. Styret lager sakslister, representanter fyller inn info-bokser i elevmedvirkning, 
representanter tar med saksliste inn i møtet.  
 
Elevrådet skal velge representanter til skoleutvalget. Dette skjer ved elevrådsmøte i uke 39.  
 
Det blir foreslått en kontrakt for elevrådet hvor alle tillitsvalgte skriver under om at de har 
ansvar ovenfor elever og skal komme på møter. Om de bryter denne kontrakten kan dette 
føre til negative sanksjoner. 
 
Styret er unisont enig i at en kontrakt er en god idé, med ett par endringsforslag. 
 
-Dette er litt skummelt for nye representanter? Om vi bare har enkle punkter.  
-Denne er jo mindre streng enn den vi fikk på skolen. Om noen har problemer snakkes det 
med elevrådsstyret.  
 
Vedtas at kontrakt for elevrådet skal lages. 
 
Heidi nevner en elevrådskonkurranse som skal kåre det beste elevrådet. Prisen er på 
10 000kr. 
 -10 000, det er mye pizza det! 
 
Konkurransen går ut på hva vi har gjort. Heidi skal ordne at vi blir med på konkurransen.  
 
Innsamlingsansvarlig kommer så, forsinket grunnet prøve og blir orientert om Plan-saken.  
 
Nestleder tar opp russestyret, som elevrådet skal bli orientert om ved neste møte i uke 39. 
Russestyret er ikke en komité. 
 
Man skal også ha valg til de forskjellige komitéene som ble satt ned før sommeren.  
 
-Man ser at mange er engasjert i skoleball for alle og skolegenser. Dette engasjementet 
forsvant grunnet hjemmeskole. 
 

Hva skjer med revyen? 
Revyansvarlig orienterer:  
-Det blir rett og slett ikke revy i år. I fjor var katastrofe, det var ikke noe engasjement. Det er 
også dyrt. Sånn veldig dyrt. Hvis vi skal følge smittevern og bare ha halv sal tjener vi ikke 
tilbake penga. Da må vi nesten tredoble forestillinger.  
-Ja word ass. Rosen blir mobbet av andre skoler fordi vi ikke har revy. Men det får vi stå i. 
 
En siste ting blir orientert til styret: 16.september 14.30-16.00 skal elevrådet samles. PLAN 
kommer og forteller om arbeidet. Etterpå blir det pizza og sosialt til hva som forventes å 
være 50 stykker i oppmøte. 



Møtet avsluttes ved Heidi 12:02. 


